
 

Erasmus študijska izmenjava v Würzburgu, Nemčija 

 

Würzburg je mesto v regiji Frankovska na severu nemške zvezne dežele Bavarske. Za izmenjavo tam 

sem se odločila, saj ima ne samo lepo vinogradniško okolico, ki me je spominjala na Maribor, temveč 

tudi staro mestno jedro in prečudovito rezidenco, na hip podobno Schönbrunnu na Dunaju. Mesto 

torej ne pusti nikogar razočaranega. V Würzburgu sem preživela najlepši semester v mojem študiju. 

Spoznala sem veliko Erasmus študentov iz Južne Koreje, Italije in Južne Amerike, s katerimi smo v 

stikih še danes. Tja sem sicer že prišla s kar dobro podlago nemščine, a sem imela v okviru sporazuma 

možnost opravljati tudi intenzivni tečaj, ki pa me je na življenje tam še bolje opremil.  Univerzitetna 

klinika UKW, na kateri so večinoma tudi potekala predavanja, je prečudovita in moderna, študij in 

obveznosti pa so sicer v nekem obsegu primerljivi z našim, a se mi je zahtevnost predmetov, ki sem 

jih tam opravljala zdela višja. Predavanja pri nekaterih predmetih so bila hibridna, preostala na kliniki 

in razporejena čez cel dan. Nekatera sem imela tudi pozno zvečer. Seminarji so bili obvezni (brez 

dovoljene odsotnosti), prav tako vaje, kjer pa si se lahko v primeru bolezni ali drugih obveznosti 

dogovoril za zamenjavo. Žal kot Erasmus študentka pri njih nisem imela nobenih bonitet, pri pisanju 

izpitov sem lahko uporabljala le slovar, ki pa so ga ob vstopu na izpit tudi preverili. Izpiti pa so 

bazirani bolj na praktičnih vprašanjih kot na teoretičnih. Osebje na kliniki je zelo profesionalno, in do 

študentov, ki se držijo zastavljenega dela in obveznosti zelo prijazno. Na kliniki sem lahko počela 

ogromno, ali pa nič. Vse je odvisno od tega, koliko sem bila samoiniciativna. Menim, da sem od 

izmenjave ogromno odnesla - ne samo v smislu izboljšave jezika, ampak tudi v kliničnem znanju. A 

kljub vsemu je težko iskati primerjave z učnim sistemom pri nas v Sloveniji, saj so razlike med njima 

velike. Ta izmenjava me je naučila ogromno in ni mi žal, da sem se je udeležila. V kolikor bi se lahko, 

bi se prijavila še enkrat! 
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